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SPØRSMÅL ANGÅENDE SERVICETORGET OG EVALUERING AV DET. 

 

Det er nå gått ca  4 år siden en tok opp denne saken uten at en har 
fått noen annen tilbakemelding, enn at administrasjonen (ass. 
rådmann og økonomisjef) ønsket  å møte meg for å redegjøre for 
saken. Hvorfor forstår jeg ikke.  

Jeg vil ha en skriftlig tilbakemelding på de spørsmål jeg har angående 
kostnader og tap av leieinntekter m.m.. Tiden er også overmoden for 
en evaluering av servicetorget og er det liv laga der det ligger utenfor 
den øvrige administrasjon. Med andre ord hvordan fungerer det med 
pluss/minus. Det bør en evaluering vise. 

Det virker ikke positivt at et servicekontor har kortere åpningstid enn 
vanlig arbeidstid. De burde ha åpen hver dag like lenge og kanskje i 
tillegg en dag med lengre åpningstid. 

Det strider mot demokratiet samt lover og regler at administrasjonen 
har latt være å svare meg skriftlig. Et snarlig skriftlig svar og 
evalueringen bes sendt i kopi til kontrollutvalget. 
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Kopi: Kontrollutvalget 

 


